

聯合書院、台灣國立清華大學萌芽學者學術交流計劃 Budding Scholars Exchange Scheme with National Tsing Hua University, Taiwan 11-18/9/2011



本院萌芽學者學術交流團一行九人由書院學生交換計劃委員會主席陳錦泰教授（前排右三）率領下出訪台灣國立清華大學。聯合書院萌芽學者以「科技應用對年輕人生活的影響」為題進行專題研究，並公開發表有關研究結果。

Eight budding scholars of the College, led by Professor Chan Kam-tai, Chairman of the College Student Exchange Programme Committee (3rd right), visited National Tsing Hua University, Taiwan. United College students presented their research findings on the topic "Impact of IT Technologies on the Youth's Styles of Living" at the University.



本院萌芽學者於台灣國立清華大學校園內留影。
Budding scholars took a photo at the campus of National Tsing Hua University, Taiwan.

美育發展計劃——藝術中與西講座

Programme for Aesthetic Development——
Art East and West Seminar 22/9-3/11/2011



聯合書院藝術顧問利漢楨教授解答參加者提問。
Professor Lee Hon-ching, Art Advisor of United College, addressed the enquiries of participants.



資深書院導師暨中大藝術系兼任講師張惠儀博士講解博物館內收藏的藝術作品。

Dr Cheung Wai-ye, Senior College Tutor and Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, introduced the exhibits at the museums.

書院生活委員會午餐講座

College Life Committee Luncheon Talk 11/10/2011

講題：由歐亞物質文化交流談世界藝術史上的借鑒與解放

Topic: *From Material Exchange in Eurasia to Liberating Appropriations in World Art*

院長馮國培教授（右）致送紀念品予午餐講座主講嘉賓——聯合書院洽蕙藝文訪問學人王海城教授（中），由書院生活委員會主席陳鷹強教授（左）陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to guest speaker of United College Luncheon Talk, Professor Wang Haicheng, Hop Wai Visiting Fellow in Art and Culture of United College (centre), accompanied by Professor Chan Ying-keung, Chairman of the College Life Committee (left).



海外校友到訪書院

Overseas Alumna Visited United College 13/10/2011



從美國回港的海外校友康孟華女士（69/英文）到訪書院。

左起：高級書院發展主任陸敏兒女士、書院副院長兼通識教育副主任張慶教授、康孟華校友、院長馮國培教授、院務主任李雷寶玲女士及助理院務主任陳文軒先生。

Ms Ranee M W Hong, overseas alumna from US (69/ENG) visited the College.

From left: Ms Amy M Y Luk (Senior College Development Officer), Professor Chang Song-hing (Associate College Head and Associate Dean of General Education), Ms Ranee M W Hong, Professor Fung Kwok-pui (College Head), Mrs Christina Li (College Secretary) and Mr Tony M H Chan (Assistant College Secretary).